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Om upprustning av parkbänkar och fler cykelställ i Farsta Centrum 

 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd har tidigare vänt sig till trafik- och renhållnings-

nämnden när det gäller ansvaret för Farsta Centrum. Vid vårt möte den 30 januari 

2012 uttalade vi att vi gärna ser att fastighetsägaren Atrium Ljungberg får ansvar 

för den samlade skötseln av Farsta torg under en försöksperiod om två år.  

 

Nu har vi åter haft anledning att diskutera hur centrumet sköts. Farsta Centrum är 

ett mycket trevligt område. Det frekventeras av många besökare som gärna sätter 

sig ner och beskådar det livliga torget. Under årens lopp har samtliga parkbänkar 

blivit hårt slitna. Det innebär att de idag är i behov av en allmän översyn och 

upprustning. Vi skulle bli glada om detta kunde göras inom en snar framtid. (Vi 

har även haft kontakt med Atrium Ljungberg i den här frågan.) 

 

Vi har också märkt att cyklar parkeras lite överallt i centrum, och att det medför 

både besvär och risker för synskadade och andra. I hela centrum finns bara några 

få cykelställ. Vi föreslår därför att det sätts upp fler cykelställ, för att tillgodose det 

uppenbara behovet och minska skaderisken. 

 

 

 

Vänliga hälsningar 

 

 

 

 

Inger Sjöberg 

ordförande i Farsta stadsdelsnämnds pensionärsråd 

 


